
BASCHET FEMININ DIVIZIA A - Magic-ul f��cantonament
CAS Magic Sibiu nu va face in iarna acesta cantonament la munte . Presedintele clubului sibian, Radu
Giurgiu este dezamagit de ignoranta autoritatilor locale, care nu srijina cu nimic baschetul feminin
  
  Divizionara de baschet feminin, Magic Sibiu, se pregateste intens pentru returul sezonului. Desi nu au
dispus de fondurile necesare pentru efectuarea unui cantonament de pregatire in statiunea Paltinis, fetele 
"magice"  s-au resemnat si isi desfasoara antrenamentele zilnic in cele doua sali sportive din Sibiu.  "Din
pricina lipsei de fonduri necesare pentru desfasurarea unui cantonament in statiunea Paltinis, fetele se
pregatesc la Sibiu. Dimineata in sala de la teatru, iar dupa-masa la sala Polivalenta" , ne-a declarat
presedintele Magic Sibiu, Radu Giurgiu. De asemenea, presedintele Giurgiu este foarte suparat pe
consilierii judeteni pe motiv ca baschetul feminin sibian este complet ignorat de acestia.  "Sunt dezamagit
de consilierii judeteni. Cativa dintre ei chiar nu stiu sa imparta fondurile pentru sport, iar unii chiar o
recunosc. Ar trebui sa existe un specialist in acest sens pentru a analiza situatia din sportul sibian" , a spus
Giurgiu. In pofida lipsurilor financiare din partea administratiei locale, presedintele clubului este hotarat
sa nu renunte sub nici o forma la clubul pe care-l conduce.  "O sa facem tot posibilul pentru a supravietui.
Din fericire, mai exista oameni care ne sprijina si ne inteleg" , a mai spus Giurgiu.
  Echipa Magic Sibiu a terminat turul campionatului pe pozitia a opta si are toate sansele sa se califice in
playoff-ul de la sfarsitul campionatului.
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